
PÖYTÄKI RJA

ASUKA§TO|MTKUNNAN KOKOUS 08t2A24 VFIY 2030

AIKA:torstaina A.8.2A24 kto 19.0O

FAIKKA: Leskirouva Freytagin kuia 13 Kerhotita

l.Puheenfohtaia avasi kokouksen kLo 19.02.

2.Kiriattiin kokouksen osa[[istuiat:

Raila Hermansqon, Mariut Kapanen ja Ari Paananen.

3. Ko kous todetti ln la i tti se ksi ja päätösvatta iee kei.

4. Kokou ksen eihtee riksi vatittiin M arjut Kapan en,

5. Esityetista hyväksytti i n ilman mu utoksia tai li oäyksiå,

6, Edettisen ko kouksen pöytäkiria hWä ksytti in se[la isenaan.

7.Jäsen Ja sihteeriksi aikaisemmin valittu Ana-Etisa Lopez on lopettanut

asukastoimllnrnnassa, koska hän on muuttänut pois kohteestammö.

S.Lausuntopyyntöön västaaminen: smme hyväksy koriaus- ja rahoitussuunnitetmaa,

sekä kohteemme tatousarvioesitystä se[aisenaan.

Annamme omat esityksemme vastaamalta lausuntopyyntöön annetun aian puitteissa.

I,Loppuvuoden toiminta:

-päätettitn, ettei syksytlä pidetä eiivoustalkoita

-päätettiin järiestää pihatapahtuma, jossa otisi mm. [etunpaietoa

-päätettiin tarJota aeukkailte joutupuuroa marras- joulukuun aika na

I 0.Tasawrosij uhtan tasku:

saimme kesättä isännöitsiiältä ticdon, että kutuvan vuoden määrärahastamme

vähennetään qeosa, joka on tietämättämme ytittänytv.2023 määrärahamme (600€)ia

joka oti myös tasaruosijuhlan budjetti. Juhlan tarioitun iärieståiän {Riston keittlö Oy)

l«anssa oti sovittu, ettei tasku saaytittää edettä mainittua summaä.

Pj on ottutyhteydessä Ritton keiuiöön, josta on saatuvastaus, että lasku on siten,

kuin otimme spplneet, mutta Hekan kuutuisi maksaa laskun alv osuus, iota ei saisi



kohteettam me velolttaa, Odotam me i sä nnöitsijä n kom menttia j a toivom me

me netetyn rahan pa la utusta §-Bu si n ess-kortitta.

I l.Kilnteistön holto ia huotto:

-pihamme ja koko utkoalueemme on siivottqmassa kunnossa, koska monen[aiset

roskat Lojuvat maassa viikkokausia. Kukaan ei ole nähnyt nykyistä kiinteistömme

hoitajaa eikä yarsinkaan sitä, että hän tekisi siistimisen eteen töitä.

Kohteemme a$ukkaat ovat erittäin harmissaan siitä, että edetlinen kiinteistön-

hoitajamme riirrettiin pois meiltå. Hän oli ahkera Ja työtetläs. Piha ia iätehuone otivat

aina siistit.

1 2.Huut eeitte tulevat asiat:

-jatkapatton potkiminen ja sitlä petaaminen on muodostunut pihassamme ongelmaksi,

koska piha on pieni siinä on pation vaaratekiiöitä, kun esim. pallo osuu ikkunaan,

pihassa tiikkuviin ihmisiin, tai asunnon terassitla oteyiin asukkaisiin, kynttilätyhtyien

tasit ovat haionneet, puiden oksia on katkottu. Nämä mainitut on jo tapahtuneetkin,

-kesäkukat eivät saa oll,a rauhassa, vaan kukinnot revitään irti heti, kun ne aukeaa.

I?lstå syystå päätettiin, ettei pihaan hankitatatveksi kausikukkia [ainkaan.

-iätehuone on ueein silvoton. Lattiakin täynnä jätesäkkejä ja muuta tavaraa,

-Pesulan kåyttöå pitäisi rajoittaa, ettei koneita voisi käyttää yöttä kto 22.00-7.00.

1 3.Se u raava kokops pi detää n myöh emm in syksyttä.

l4.Puheeniohtala päätti kokouksen klo 20.24.

Hetsingksä?2.8.2O1A

Raiia Hermanrsort puh iohtaia Mariut Kapanen sihteeri


